
 

Muut mahdolliset asiat 

KH 22.11.2022 § 393 

   

Maahanmuuttajien perheryhmäkodin tilanne 

Puheenjohtaja kysyi, että otetaanko tämä asia käsiteltäväksi 
esityslistaan kuulumattomana. Kaupunginhallitus hyväksyi yksimielisesti 
asian käsittelyyn ottamisen. 

Henkilöstöpäällikkö Heli Huhtamäki antoi kaupunginjohtajan katsauksen 
yhteydessä tilannekatsauksen perheryhmäkodin tilanteesta ja 
tulevaisuudesta Pudasjärvellä. Katsaus perheryhmäkodin tilanteesta 
antoi aiheen huoleen toiminnan jatkosta. 

Kaupunginhallituksen puheenjohtajan päätösesitys: 

Kaupunginhallitus valtuuttaa kaupungin kotouttamispalvelut laatimaan 
kaupunginhallituksen vetoomuksen ja toimittamaan sen Pohjois-
Pohjanmaan hyvinvointialueen aluehallitukselle 29.11.2022 mennessä. 

Keskustelun kuluessa Christa Van der Vegt teki päätösesityksestä 
poikkeavan esityksen, että Pudasjärven kaupunginhallitus ei lähetä 
vetoomusta hyvinvointialueen hallitukselle koskien maahanmuuttajien 
perheryhmäkotia. Ilona Ritola kannatti Van der Vegtin esitystä. 

Keskustelun lopuksi puheenjohtaja totesi, että oli tehty puheenjohtajan 
päätösesityksestä poikkeava kannatettu esitys, joten asia oli ratkaistava 
äänestyksellä. Puheenjohtaja esitti äänestysjärjestykseksi, että 
puheenjohtajan esitys on "jaa" ja Van der Vegtin esitys on "ei". 

Suoritettiin nimenhuutoäänestys, jossa annettiin yhteensä 7 ääntä: Jaa-
ääniä 5 ( Riekki, Veivo, Jurmu, Honkanen, Kälkäjä), ei-ääniä 2 ( Ritola, 
Van der Vegt).  

Puheenjohtaja totesi, että kaupunginhallituksen päätökseksi tuli 
puheenjohtajan esitys. 

 

Päätös Kaupunginhallitus valtuutti kaupungin kotouttamispalvelut laatimaan 
kaupunginhallituksen vetoomuksen ja toimittamaan sen Pohjois-
Pohjanmaan hyvinvointialueen aluehallitukselle 29.11.2022 mennessä.
   

-- 

Merkitään pöytäkirjaan, että kaupunginjohtaja Tomi Timonen (läheinen 
kotouttamispalveluissa) ja hallintojohtaja Seija Turpeinen ja Marja 
Lantto (Pudasjärven Vuokratalot Oy: hallituksen jäsen ja varajäsen) 
ilmoittivat esteellisyytensä hallintolain 28 §:n intressijäävi perusteella ja 
he poistuivat kokouksesta tämän asian käsittelyn ajaksi. 
Kaupunginhallituksen puheenjohtaja Vesa Riekki toimi esittelijänä ja 
pöytäkirjanpitäjänä tämän asian kohdalla.


